
Benatia: Z radością zostałbym w Romie na zawsze
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Były obrońca Giallorossich, Mehdi Benatia, cieszy się piłkarską emeryturą.

Marokańczyk po raz kolejny ciepło wypowiadał się na temat czasu jaki

spędził w Romie, tym razem w wywiadzie dla La Gazzetta dello Sport.

- Przez całą moją karierę, zarówno w klubie, jak i w reprezentacji, zawsze starałem

się jak najbardziej pomagać młodszym graczom. W Rome opiekowałem się Dodo i

Romagnolim. 

- Kiedy mówię o Giallorossich, zawsze robię to w określony sposób. Z radością

zostałabym na zawsze w stolicy. Niestety nie było to możliwe, ale śledzę zespół z

wielką uwagą. 

- Jeśli Romie jakoś uda się zatrzymać Pellegriniego, Abrahama i Zaniolo, myślę, że

mogą osiągnąć wspaniałe rzeczy. Mam nadzieję, że wygrają Ligę Konferencji.

Autor: majkel

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

